
Van: Siem Zeilemaker <siem.zeilemaker@raadmedemblik.nl>
Datum: 7 oktober 2019 om 15:25:58 CEST
Kopie: Raadsleden Medemblik <raadsleden@raadmedemblik.nl>, "Joset.fit@medemblik.nl" 
<Joset.fit@medemblik.nl>, "dirk.kuipers@medemblik.nl" <dirk.kuipers@medemblik.nl>, Frank Streng 
<F.Streng@medemblik.nl>, "harry.nederpelt@medemblik.nl" <harry.nederpelt@medemblik.nl>
Onderwerp: Missing

Dames, heren collegae, 

Naar aanleiding van de commissievergadering op lokatie van 3 oktober in de Muiter, waar we de 
verbouwingsplannen bespraken wil ik graag het volgende onder uw aandacht brengen:
Bij de rondleiding en daarna was er verwarring over het feit of Missing wel of niet instemt met een 
eventuele verplaatsing naar de berging aansluitend aan de “toneelzaal/Bontheater”.
In een gesprek met de voorzitter van Missing, de heer Olthoff, bleek dat Missing helemaal niet 
begrepen had dat er nu in de raad al een besluit over zou vallen. Zij gaan uit van het collegevoorstel 
voor variant C, hetgeen zou betekenen dat Missing voorlopig op de plaats kan blijven waar ze nu 
zitten.
Daarnaast vinden zij de keuze in variant B een onmogelijke keuze, omdat:

A. De ruimte(veel) te klein en te laag is. 
B. Zij niet zien zitten dat er ramen inkomen ivm geluid, privacy etc.
C. Zij het onhaalbaar achten om weer heel veel zelfwerkzaamheid te verrichten, zoals bij hun huidige 
ruimte. Ze hebben toen enorm veel gedaan aan schilderwerk, maken en herstellen gebruikt 
meubilair etc.
D. Bij het niet accepteren door de jeugd er waarschijnlijk weer veel overlast zal ontstaan. Overlast die 
er in het verleden heel veel was en grotendeels was opgelost na ingebruikname huidige huisvesting.

Zie ook de reactie van Missing in Bijlage 1.

Daar komt bij dat er al minimaal 2 jaar wordt gesproken over de verbouwing en in de diverse 
varianten Missing steeds in beeld is voor verplaatsing, verkleining etc. wat tot veel onrust leidt. 
Zie ook de link hieronder.

Ik hoop van harte dat u in al uw wijsheid rekening wilt houden met de jeugd van Medemblik. Ik denk 
nog na over een eventueel amendement of een motie.
Reacties zijn van harte welkom

https://www.youtube.com/watch?v=i_z-mbiTk3s

Groet van 

Siem Zeilemaker
Fractievoorzitter PWF
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